



Chelovek. 2013-2024

ISSN 0236--2007

URL - <http://chelovek-journal.ru>

All right reserved

Issue 1 Volume . 2010

Religious freedom in the western and oriental tradition

Tatyana Minchenko

Abstract

The difference in understanding the ideas of "religion" and "freedom" in the Western and some Oriental (Islamic, Indian, Chinese) traditions is considered. The difference in various societies ability and readiness to adopt modern legal ideas of religious freedom and its instruments is derived from these differences.

Keywords list (en): RELIGIOUS FREEDOM, RELIGIOUS TRADITION, ORIENTAL TRADITION, LEGAL INSTRUMENTS

Date of publication: 01.02.2010

Citation link:

Minchenko T. Religious freedom in the western and oriental tradition // Chelovek. – 2010. – Issue 1 C. 133-138 . URL: <https://chelovek-journal.ru/s0236-20070000616-8-1-ru-622/>

Религиозная свобода в восточной традиции

Минченко Татьяна Петровна

Аннотация

Рассматриваются различия в трактовке "религии" и "свободы" в различных восточных (исламской, индийской, китайской) культурных традициях. Из этих различий выводится и различие в способности и готовности тех или иных обществ принять современные международно-правовые представления о религиозной свободе и механизмы защиты этой свободы.

Ключевые слова: РЕЛИГИОЗНАЯ СВОБОДА, ВОСТОЧНЫЕ ТРАДИЦИИ, РЕЛИГИОЗНАЯ ТРАДИЦИЯ, НОРМАТИВНЫЕ ДОКУМЕНТЫ

Дата публикации: 01.02.2010

Ссылка для цитирования:

Минченко Т. П. Религиозная свобода в восточной традиции // Человек. – 2010. – Номер 1 С. 133-138 . URL: <https://chelovek-journal.ru/s0236-20070000616-8-1-ru-622/>